
Protokoll medlemsmöte

Göteborgs Fältrittklubb 241015

Medlemsmöte 15 oktober 2024 kl.18:00 i Göteborgs Fältrittklubbs café.

Närvarande medlemmar: Medlemmar ca 25 st samt styrelsen och verksamhetschef.

Syfte med mötet: Statusupdate och medlemmars frågor kring verksamheten.

Anna Leffler för protokoll.

§1. Mötets öppnande

Caroline hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. Presentation av styrelsen.

Genomgång av mötets syfte samt av föreningens vision och mål.

§2. Valberedningen

Valberedningen uppmanar anmälan av intresse för nästa styrelseval.

§ 3. Verksamheten

Verksamhetschef Erica L ger en status på verksamhetens organisation och personal.

En hel del förändringar har skett under perioden.

Therese - ansvarig utbildning och beridning av hästar.

Linnea - stallchef 100%

Stallet sköts främst av timpersonal men ridlärarna har även viss tid för stalltjänst. I och med att

Linnea är på plats finns alltid ansvarig på plats vilket underlättar.

§ 3b Hästar

Verksamhetschef Erica ger en status på hästfronten gällande köp, försäljningar och sjukhästar.

Inköp - Många är nya, GFRK har under året köpt in 14 stycken. De hästar som köpts in i år känns

väldigt bra och vi har fått bra kontakter. GFRK har fått bra rykte när vi kommer och provrider,

innan var det negativt men det har vänt.

GFRK kommer behöva köpa in fler hästar vilket gör att vi även framåt behöver använda utestall

samt två boxar i privatstallet. Nya hästar kan inte gå lika mycket så de andra så då behöver man

fler.

De nya hästarna är i prisklass 75-130 000 kr, priserna har gått upp i pris för att det är svårt att

hitta hästar. Vi har justerat inköpsrutiner och satt krav på att hästar som kostar över 100 000 kr

måste röntgas. Men det är svårt att bestämma hur omfattande kontroll man ska göra vid inköp.

Vi har haft mycket dialog med andra ridskolor för att höra hur andra gör. Vi har även diskussion

med försäkringsbolagen som ofta säger nej till röntgen.

Åldersfördelning - nu har vi 58 hästar där åldersspann setts över. Vi ligger ganska bra till

åldersmässigt.

Unghästar 5-7 år = Under inskolning.



Stabila 8-15 år = Bär verksamheten, och här vill vi ha flest.

Äldre 15 + = Kommer hamna på utslussningslistan.

Sjukhästar - Vi pratar ofta om att vi har så många, men vi behöver vi se över om det verkligen är

så då vi ju har många hästar. Vi har en ständig dialog om vilka skador de har.

Viktigt att bedöma vilken slags skador det handlar om, är det förslitningsskador på flera är det

självklart inte bra, men skadorna vi ser är olika. Ofta kopplade till att de går i flock och skadar sig

där. Vi har även tittat på belastningen på hästarna och de går som max 16-17 timmar och de flesta i

nedre spannet.

Men för att bättra på för hästarna finns nu också ett nytt konto i budgeten som heter friskvård för

hästar.

§ 4. Ekonomi.

Erica L berättar om den ekonomiska statusen per sista september 2024.

Ekonomin vänder på samhällsnivå, räntan går ner, inflationen går ner. Elpriser minskar och vi får

alla lite mer pengar i fickan vilket även gäller driften av föreningen.

Nuläge - Vi bromsade kostnaderna snabbt och vi ser att vi har lyckats vända ekonomin.

Neddragningar och återhållsamhet och gjort effekt. Men vi har sparat in på jättemycket och det är

inte hållbart i längden.

Beläggningen har ökat och nu ligger vi på 97%, i budget var denna satt till 95%, och det ser positiv

ut även inför vårterminen.

Vi har aktiverat personalgruppen ytterligare för att få in mer kurser, extrainsatta aktiviteter etc

vilket har gett mer intäkter. Kurser och privatlektioner har länge legat på en för låg bokningsnivå

men nu börjar man se att det vänder även där och fler anmäler sig.

Vi betalar inte nya hästar via lån vilket gör att det är en stor kostnadspost, men vi har bra koll på

likviditeten. Och har vi inte hästar så fungerar inte verksamheten.

Vi står på egna ben hästarna pch personal drar in det dom ska. Det är anläggningen som tar vår

ekonomi. Det är inte standard att äga anläggningen utan man brukar hyra.

Förutom anläggningen så ligger vi mycket bra till i nyckeltal.

Ridavgifter - Eftersom många fortfarande har tuff ekonomi kommer GFRK inte heller denna

termin göra några höjningar av avgifterna till vårterminen på vanliga lektioner, dock ev kan vissa

saker justeras en aning efter att vi ser att vi ligger skevt i pris.

Vi höjer inte heller medlemstallets avgifter.

§ 5. Anläggningen

Erik Hollunger berättar om genomförda insatser och planerna för anläggning framåt, samt

bidragsfinansieringen av dessa.

Anläggningen är gammal och stora saker behöver göras hela tiden men behöver göras även framåt.



Tyvärr kan vi inte planera för att pengar ska komma då kommunens bidrag är oklara.

Men vi är bra på att ligga i framkant och söka, och har etablerat en varaktig kontakt med

kommunen.

Avfallshantering - Nytt är avfallshanteringen som vi fått på plats. Det har gjorts en kontroll

tillsyn av kommunen, och vi har fått godkänt utan anmärkning.

Taket - åtgärdat på låg delarna, arbetet är nu drygt halvvägs. Vi gör lite efter hand i och med

budgeten. För renoveringen har vi använt en godkänd takfirma och en konsultfirma som tar in

offerter, specar anbudsunderlag och inspekterar resultat.

El - Vi har sparat mycket ström genom den uppdaterade belysningen (10% minskning)

Det är nu främst fläktarna som drar, vilket skulle kunna ge en stor besparing.

Brandlarmet - var dåligt och har setts över med hjälp av ett extra driftsbidrag.

§ 6. Ungdomssektionen

US ordförande Lovis informerade om pågående arbete.

Det har inte genomförts så mycket aktiviteter under VT men HT har startat upp för fullt.

Bl a har man redan genomfört bakluckeloppis och filmkväll nu under hösten.

Planerat inför hösten:

Fritidsläger höstlovet v.44

Halloween övernattning

Juldag 8 december - loppis julmarknad och luciatåg.

Clinic 23 november - Westerntema med Matilda Loren. Hoppas på extern publik. Kommer även ha

ponnyridning med westernbana. Lotterier mm.

§ 7. Cafeet

Det senaste om Caféét presenterades.

Målet är att ha öppet enligt schemat alla dagar och att det blir en samlingspunkt för medlemmarna,

och framför allt ungdomarna.

Stort tack för att så många ställer upp, utan detta kan inte caféet hållas öppet! Förutom

bemanningen av ridgrupperna är det två medlemmar som hjälper till och stöttar extra med

kunskap tid och erfarenhet, stort extra tack till dessa.

Cafe kommittén är nu 4 stycken som sätter ramarna, sortiment, priser,gör inköp, tar emot varor,

mail mm, schema mm. Ansvaret för bemanning är sedan utdelat på ridgrupperna.

Vi har försökt sätta priserna på en låg nivå men, men höjer ev lite mer under tävling.

Det är en utmaning att hålla koll, om ingen bemanning finns så får vi hålla stängt.

Vi har även problem med att kommunicera med medlemmar om schema, då många har tackat nej

till utskick i hippokrates och då kan vi inte nå dem.

§ 9. Tävling

Meit presenterar arbetet med utveckling av tävlingskommitté.



Styrelsen har initierat en kartläggning av tävlingsorganisationen med målsättning att förbättra och

driva GFRK mot det strategiska målet att blir en större tävlingsorganisation. Vi vill ha regionala

tävlingar och rida på tävlingarna. Så vi behöver fler personer sm är engagerade.

Vi har etablerat en arbetsgrupp bestående av styrelse, verksamhet och nuvarande tävlingskommitte

för att klura på vad vi ska ha för plan framåt.

Vi påbörjade under 2023 en en genomlysning, och intervjuer har hållits med tävlingsgrupperna

samt undersökt hur andra föreningar jobbar med tävlingar.

Utifrån detta kommer arbetet med att sätta en ny organisation fortsätta under våren.

Vi kommer även fokusera mer på rutinerna, vi har haft spridda rutiner och det är osäkert. Behöver

ha lika samma för att stötta upp och säkra.

Vi behöver även se på rollbeskrivningar - att de betyder samma sak, samma gren.

§ 10. Kommunikation:

Tack till Anna för ett fantastiskt arbete med sociala media, samt fotografer som hjälper oss med

vårt nu stora bildarkiv!

Instagram och Facebook är mycket aktivt

Linkedin aktiverad som kanal för att bättre kunna nå företag med bland annat företagspaket och

sponsring.

Under v. 43 kommer strategiworkshop anordnad med verksamheten för att utveckla framåt.’

§ 11. Bidrag och sponsring

Emelie berättar om sponsor- och bidragsgruppen.

Det är lite av ett svart hål just nu och vi får inte in så många sponsorer.

Fokus nu är på att hitta bolag och organisationer som vill samarbeta

Vi har fått en häst sponsrad.

Actions framåt är nedan:

- Inlägg på linkedin om möjlighet att sponsra

- Återgå till de gamla sponsorpaketen

- Se över omskrivning av sponsoravtal så att de löper på om man inte säger upp

Alla tips mottas tacksamt! Maila till sponsring@gfrk.se

§ 12. Styrelsens arbete

Arbetsgrupper och kommitteer - Vi har nu börjat jobba i komittéer (Café, sponsring, tävling

och kommunikation) Delvis avlasta styrelsen men även för att ta tillvara på de medlemmar som

kan mycket om vissa saker och som har önska att engagera sig.

.

Brinner man lite extra för något så får man väldigt gärna engagera sig i grupp som finns eller

lämna egna idéer och förslag!



Årshjulet- Föreningens årshjul ligger på startsidan på gfrk.se. Där kan man se när förenings

aktiviteterna ligger i tid. Tips att tidigt på året boka in aktuella aktiviteter i sin kalender!

Nästa tillfälle är städdag 27/10.

Frågor från medlemmar

#Medlem - hästar

Nu är det många halvblod, irländska hästar. Är det för att de är mer hållbara? Eller vad beror det

på?

Vi tycker att vi har ganska bra spann, men mycket irländskt på ponny. Många ganska trygga och

stabila men kanske inte upplevs så wow, så vi försöker se på temperament etc för olika nivåer.

#medlem - Sjukhästar Finns sjukhästgruppen kvar?

Medhjälparna som har hjälpt till med sjukhästarna har vi tappat men vill fånga upp igen.

De som gör detta behövs, gör stor nytta! Kommer pratas vidare om på strategidagen för

ridlärarna.

Linnea har annan bakgrund kring detta och nya tankar så nu ser vi på hur vi ska ta upp igen.

#medlem - Uppsagd personal. Hur har det fungerat med personalen nu?

Vi har en extra ridlärare som gör det mindre sårbart. Linnea kan täcka upp lektioner, och även

Therese kan. Alla anställda utan vaktmästare kan gå in som ridlärare.

Stalltjänst är schemalagd på stall, hippologer har utbildning i stalltjänst.

Stallchef jobbar nu 100%( tidigare 50%), så det finns ansvarig på plats heltid vilket är bra.

Vi känner lite på det , provar oss fram och putsar och hör oss för. Det är lättare fylla upp på

timanställda på stall än på ridlärare.

Upplever just nu att det fungerar bra. Men vi går kort på resurser vilket gör att vi går hårt på de

vi har så vi behöver nog framåt täcka upp.

Linnea, Jenny och Therese är nya så det behöver få en chans att komma in.

#medlem - Ekonomi / bidrag

Hur hanterar anläggningsbidrag vs korta bidrag?

Vi har driftsbidrag,vi har lite mer bidrag för att vi äger anläggningen och inte hyr.

Men vi skulle behöva ett större bidrag som vi har koll på innan, då vi i budgeten inte kan räkna med

att bidraget kommer.

Vi har även lokalbidrag för lokalen.

Bland de fasta bidragen finns även även aktivitetsbidrag samt lokstöd. (för juniorgrupper främst)

Vi kan även söka investeringsbidrag. bl a parkering, elbyte mm

Löpande arbeten som manege och grus etc tas ur egen kassa vilket har varit svårt nu iom ekonomin.

Det har senaste åren funnits en plan där det satsats på ridsportsanläggningarna som man kunnat

be från, men nu avslutas denna och vi vet inte om det gör att det kommer bli svårare.

Men vi har träffat politiker kring detta och de låter dock positiva och vi hoppas på positivt beslut

om bidragssökning. Vi har även en bra dialog med politiker och kommunen och vi har stora



förhoppningar.

#medlem - Sponsring

Har uppmaning om sponsring gått ut internt?

Medlemmar i föreningen har mest möjlighet och intresse av att sponsra, har vi gått ut med detta?

Vi har skickat med information om sponsringserbjudande på sociala media och i månadsbrevet.

Kanske ska vi skicka per mail istället så att det inte missas.

Inlägg ska komma ut på instagram etc.

#Liseberg - Hur har det gått med planerna där?

Tyvärr blir det inget för oss utan de kommer själva att utveckla campingen.

De har städat upp lite, och positionerar sig mot målgrupp barnfamiljer mm och tagit bort

säsongsboende, de har även väktare dygnet runt

Vi är ändå tacksamma att det blev just camping och inget annat som hade förstört miljön. Enligt

skisserna kommer den att vara fin, den kommer inte längre inpå oss heller. Så bör inte vara

någon större påverkan, och inget som byggs på höjden. De ska inte heller använda stockängen.

Dock är detta inte godkänt ännu.

Däremot kan det bli ljud mm när de renoverar.

Vi försöker att hitta samarbeten med Campingen, kanske genom erbjudanden om aktiviteter.

#medlem - stallvärdar

Hur kan vi få fler stallvärdar?

Stallvärdarna är väldigt viktiga för oss och medlemmarna och vi behöver fler!

Detta kommer diskuteras mer på strategidagen med verksamheten.Vi har även lyft dem lite extra

i kommunikationen nu bl a med en fin film.

#medlem - styrelseprotokoll

Varför publicerar ni inte protokoll. När togs det beslutet, det stod inget om det på medlemsmötet?

Tror det finns en efterfrågan hos medlemmar som vill gå in mer och följa arbetet närmare.

Eftersom det finns känslig information i protokoll som behöver tas bort, så är det en tidskrävande

insats och enligt Ridsportförbundet så finns inga krav eller standarder på att de ska vara

offentliga. Vi gör så mycket vi kan med att vara transparenta i vad vi gör, bl a medlemsmöten,

månadsbrev, sociala media mm. Vi svarar självklart på frågor om någon undrar över något

speciellt, dock kan vi inte svara på vissa saker på personnivå.

Men vi förstår frågan och önskemålet, och styrelsen tar med denna i beaktande, kanske nytt

beslut tas av nästa styrelse.

7. Mötets avslutandes (ca kl 20.00)

Ordförande tackade närvarande och förklarade mötet avslutat.


